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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ψηφίστηκε χτες η μετατροπή ενός ακόμα
νοσοκομείου σε «επιχειρηματική μονάδα»

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 21 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-03-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

493.72 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΒΟΥΛΗ

Ψηφίστηκε χτες η μετατροπή ενός ακόμα 
νοσοκομείου σε «επιχειρηματική μονάδα»

«σύμβασης δωρεάς» του Ιδρύματος «Στ. Νιάρχος» 
το Νοσοκομείο Σπάρτης

Μέσα από την κύρωση 
μετατρέπεται σε ΝΠΙΛ

Α
πό κοινού, χτες, ΝΔ και ΚΙΝΑΛ/ΠΑΣΟΚ 
ψήφισαν στην Ολομέλεια της Βουλής τη 
λειτουργία ενός ακόμα νοσοκομείου, της 
Σπάρτης αυτήν τη φορά, ως επιχειρηματι
κής μονάδας, επιταχύνοντας τις αντιδραστικές 
αναδιαρθρώσεις προς όφελος του κεφαλαίου 

στον χώρο της Υγείας, μέσα από την περαιτέρω 
ενίσχυση των επιχειρηματικών κριτηρίων λειτουρ
γίας των μονάδων. «Παρών» σε αυτούς τους βάρ
βαρους σχεδιασμούς δήλωσε και μέσω της ψή
φου του ο ΣΥΡΙΖΑ, ο οποίος άλλωστε, ως πρω
τεργάτης στην προώθηση αυτής της στρατηγι
κής, ήταν αυτός που άνοιξε τον δρόμο γι’ αυτές 
τις εξελίξεις όταν μετέτρεψε το Νοσοκομείο Σα
ντορίνης σε ανώνυμη εταιρεία.

Οι σχετικές ρυθμίσεις, που έχουν ξεσηκώσει 
θύελλα αντιδράσεων από τους υγειονομικούς, πε- 
ριέχονται στο νομοσχέδιο του υπουργείου Υγείας 
που αφορά την κύρωση της «επιμέρους σύμβασης 
δωρεάς» του Ιδρύματος του εφοπλιστικού ομίλου 
«Στ. Νιάρχος» και «ρυθμίσεις για την αντιμετώπι
ση της πανδημίας του κορονοϊού COVID-19 και 
την προστασία της δημόσιας υγείας».

Η σχετική σύμβαση είχε υπογράφει το 2018 
από την κυβέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ. Το ΚΚΕ και τό
τε είχε εκφράσει επιφυλάξεις, προειδοποιώντας 
ότι οι γενικές αναφορές της αρχικής Σύμβασης 
περί αναβάθμισης των παρεχόμενων υπηρεσιών 
στον πληθυσμό των περιοχών, χωρίς να αναφέρε- 
ται συγκεκριμένα σε νοσοκομείο ενταγμένο στο 
Δημόσιο με πλήρη στελέχωση και εξοπλισμό, με 
100% χρηματοδότηση από τον κρατικό προϋπο
λογισμό και με απολύτως δωρεάν όλες τις παρο
χές προς όλους, προμηνύουν αρνητικές εξελίξεις.

Τώρα ήρθε η ΝΔ να εξειδικεύσει τους όρους 
της σύμβασης, μετατρέποντας το νοσοκομείο σε

νομικό πρόσωπο ιδιωτικού δικαίου, όπως έκανε 
και με το Νοσοκομείο Παίδων στη Θεσσαλονίκη.

Αλλωστε, όπως έκανε σαφές ο υπουργός Υ
γείας, θ. Πλεύρης, μιλώντας στην Ολομέλεια, 
«εμείς έχουμε κάνει αυτή την επιλογή γιατί πι
στεύουμε ότι τα ΝΠΙΔ θα λειτουργήσουν καλύτε
ρα τα νοσοκομεία αυτά» και διεμήνυσε πως αυ
τό θα συνεχιστεί, «όπου είναι δυνατόν να ανα
πτύσσονται τα ΝΠΙΔ». Ο ίδιος κατά τ’ άλλα επα
νέλαβε ότι δεν υπάρχει «χώρος» για τους υγει
ονομικούς που βρίσκονται ακόμα σε αναστολή, 
η οποία παρατείνεται έως τις 31 Δεκέμβρη, ενώ 
τους έδειξε για μία ακόμα φορά την πόρτα της 
εξόδου. Και βέβαια απέκλεισε κάθε ενδεχόμε
νο για νέες και μόνιμες προσλήψεις, επαναλαμ
βάνοντας πως με τα «μπαλώματα», τις μετακινή
σεις, τις παρατάσεις συμβάσεων και άλλα παρό
μοια «μέτρα» που περιέχονται και σε αυτό το νο
μοσχέδιο «όλα δουλεύουν μια χαρά».

Ο ΣΥΡΙΖΑ, ψηφίζοντας «παρών», επιχείρησε να 
εμφανιστεί ως αντίπαλος της ιδιωτικοποίησης, ε
νώ για τους συμβασιούχους δεν ζήτησε μονιμο
ποίηση αλλά είπε πως «αναγνωρίζοντας την πο
λυετή συμβολή αυτών των ανθρώπων στο δημό
σιο σύστημα Υγείας και ειδικά σε συνθήκες παν
δημίας, να βρούμε μια λύση όσο γίνεται πιο συ
ναινετική». Το νομοσχέδιο καταψήφισαν η Ελλη
νική Λύση και το ΜέΡΑ25, χωρίς βέβαια να αμφι
σβητούν την επιχειρηματική δράση στην Υγεία.

Παραπέρα υποβάθμιση 
της Υγείας του λαού

Το ΚΚΕ καταψήφισε και κατήγγειλε τις ρυθμί
σεις αυτές. Οπως τόνισε ο ειδικός αγορητής του

Κόμματος, Γιώργος Λαμπρούλης, αυτό που προ
ωθείται διαδοχικά από την κυβέρνηση της ΝΔ σή
μερα, του ΣΥΡΙΖΑ πριν, είναι το νοσοκομείο - ε
πιχειρηματική μονάδα, που θα εξαρτάται ακόμα 
πιο πολύ από τις πληρωμές του λαού, έμμεσες 
ή άμεσες, είτε δηλαδή από τα ασφαλιστικά τα
μεία είτε απευθείας από την τσέπη των ασθενών.

«Δεν πρόκειται», τόνισε, «απλά για μία δωρεά 
που κάνουν κατά διαστήματα οι καπιταλιστές, οι 
επιχειρηματικοί όμιλοι και τα διάφορα κοινωφελή 
ιδρύματα που στήνουν, παρά εντάσσεται σε έναν 
ευρύτερο σχεδίασμά προώθησης της πολιτικής των 
αντιλαϊκών διαρθρώσεων στον τομέα της Υγείας».

Πρόσθεσε πως «είναι ακριβώς οι ίδιοι οι επι
χειρηματικοί όμιλοι που η σκανδαλώδης στήριξή 
τους με παντός είδους κίνητρα και προνόμια από 
το κράτος και όλες τις αστικές κυβερνήσεις έχει 
ως αποτέλεσμα την ουσιαστική επιδείνωση των 
λαϊκών αναγκών και στην Υγεία, την υποβάθμι- 
ση περαιτέρω της δημόσιας Υγείας, οι προσφο
ρές των οποίων όχι μόνο δεν λύνουν τα προβλή
ματα, αλλά τα επιδεινώνουν παραπέρα».

Για το μέτρο των απογευματινών ιατρείων και 
χειρουργείων, που περιέχεται και αυτό στο νομο
σχέδιο, σημείωσε ότι «είναι ενδεικτικό της πε
ραιτέρω εμπορευματικής λειτουργίας των δη
μόσιων νοσοκομείων, εφαρμογή της κατεύθυν
σης "νοσοκομείο - αυτοχρηματοδοτούμενη μο
νάδα", που θα επιδιώκει να αυξάνει τα έσοδά του 
από τις τσέπες των ασθενών, ενώ συγχρόνως θα 
απαλλάσσεται το κράτος, ο κρατικός προϋπολογι
σμός, από την υποχρέωση αυτή». Πρόσθεσε πως 
είναι συνέχεια «των προηγούμενων κυβερνήσε
ων ΠΑΣΟΚ και ΝΔ στο ζήτημα, για παράδειγμα, 
των απογευματινών ιατρείων».

Αναφερόμενος στα υπόλοιπα άρθρα του νο

μοσχεδίου ανέφερε πως έχουμε μία από τα ίδια, 
«συνεχίζεται η ίδια αδιέξοδη πολιτική που μας έ
φτασε ως εδώ με μια σειρά ρυθμίσεων που αφο
ρούν σε ζητήματα προσωπικού, παρατάσεις δη
λαδή ολιγόμηνων συμβάσεων, μετακινήσεις, συ
νέχιση του καθεστώτος αναστολής με διατήρηση 
της υποχρεωτικότητας και άλλα, συνεχίζοντας έ
τσι την ίδια πολιτική, "στυψίματος" του αποδεκα- 
τισμένου προσωπικού και της απογύμνωσης πα
ράλληλα των νοσοκομείων αλλά και κυρίως της 
Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας».

Νέα αναζωπύρωση 
της πανδημίας

Στο μεταξύ, χιλιάδες κρούσματα, δεκάδες θα
νάτους, απουσία μέτρων θωράκισης και σύρσιμο 
του εμβολιαστικού προγράμματος συνθέτουν την 
πραγματική κατάσταση που επικρατεί με την παν
δημία, παρά τις προσπάθειες εξωραϊσμού. Σύμφω
να με τα στοιχεία του ΕΟΔΥ και παρά την ανεπαρκή 
επιδημιολογική επιτήρηση, το σύνολο των κρου
σμάτων ξεπέρασε τα 3 εκατομμύρια, ενώ πάνω α
πό 1,5 εκατομμύριο άνθρωποι νόσησαν και τουλά
χιστον 7.000 άνθρωποι πέθαναν τους τελευταίους 
3 μήνες. Χτες 60 άνθρωποι έχασαν τη ζωή τους, ε
νώ από την έναρξη της επιδημίας έχουν καταγρά
φει συνολικά 27.454 θάνατοι. Επιβεβαιώθηκαν άλ
λα 22.451 νέα κρούσματα, ενώ ο αριθμός των ασθε
νών που νοσηλεύονται διασωληνωμένοι είναι 348 
(41,67% πλήρως εμβολιασμένοι). Οι εισαγωγές νέ
ων ασθενών Covid-19 στα δημόσια νοσοκομεία της 
επικράτειας αυξήθηκαν και πάλι (4,42%) φτάνοντας 
τις 473 και ο μέσος όρος εισαγωγών του 7ημέρου 
είναι 425 ασθενείς.
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1  Ο Πλεύρης συνεχίζει τη εκδίωξη υγειονομικων
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 9 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-03-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

90.42 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΝ ΜΕΣΩ αντιδράσεων ψηφίστηκε από την Ολομέλεια της Βου
λής το νομοσχέδιο του υπουργείου Υγείας για την κύρωση της 
δωρεάς του Ιδρύματος «Σταύρος Νιάρχος» για την κατασκευή 
νοσοκομείου στη Σπάρτη, αλλά και την παράταση ισχύος μέτρων

για την αντιμετώ-

0 Πλεύρηε συνεχίζει τη ν π,ση της πανδη-
μίας. Με άρθρο

εκδίωξη υγειονομικών του νομοσχεδί
ου παρατείνεται

η αναστολή εργασίας των ανεμβολίαστων υγειονομικών μέχρι και το τέλος του 
έτους, με τον θάνο Πλεύρη να μένει αμετακίνητος, παρά τις σφοδρές αντιδράσεις 
από υγειονομικούς και αντιπολίτευση, ισχυριζόμενος πως «όποιος αρνείται την επι
στήμη δεν μπορεί να παρέχει υπηρεσίες υγείας».



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Αναγκάζουν υγειονομικοί^ με κορονοϊό να
εργαστούν

Πηγή: ONE VOICE Σελ.: 1-2 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-03-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

217.88 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΤΥΠΕΤ

Αναγκάζουν 
υγειονομικοί^ 
με κορονοϊό 
να εργαστούν

Απαιτείται 
η άμεση 
παρέμβαση τηε 
διοίκησηε του 
Ταμείου και 
τηε Εθνικήε 
Τράπεζαε

III σελ. 2
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1  Αναγκάζουν υγειονομικοί^ με κορονοϊό να εργαστούν
Πηγή: ONE VOICE Σελ.: 1-2 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-03-2022

V ' /

ΠΑΥΛΟΣ ΜΥΛΩΝΑΣ διευθύνων σύμβουλοε, Εθνική Τράπεζα

Κύριε Μυλωνά, δεν σκοπεύαμε να «σηκώσουμε» 
τόσο πολύ ίο θέμα, αλλά, μειά τα όσα άκουσε ο Νίκοε 
Μανεσιώτηε από την διευθύντριά σαε, την κυρία Ντέμη 
Γκουντουφά στην τηλεφωνική tous συνομιλία, γλίτωσε 
την κόκκινη κάρτα σήμερα ο Χρήστοε Μεγάλου για 
το ξεπούλημα-σκάνδαλο του «Ερρίκοε Ντυνάν». Το 
«σηκώνουμε» το θέμα γιατί φαίνεται άτι, όλοι οι «άριστοι» 
του «επιτελικού κράτουε» διακατέχεστε από το σύνδρομο 
τηε μητσοτακικήε αλαζονείαε και μαε το δείχνετε 
κατάμουτρα.
Στο ΤΥΠΕΤ αναγκάζουν και πιέζουν τουε υγειονομικούε 
και διοικητικούε υπαλλήλουε που έχουν κολλήσει

κορονοϊό, να επιστρέφουν στη δουλειά, επειδή έχουν 
περάσει οι πέντε μέρεε που ορίζει το πρωτόκολλο 
του ΕΟΔΥ. Στην κλινική των υπαλλήλων τηε Εθνικήε 
Τράπεζαε λένε στουε υγειονομικούε, που ακόμη νοσούν 
με βάση τα τεστ ανίχνευσηε του κορονοϊού, να πάνε 
κανονικά στο νοσοκομείο επειδή δεν θα μεταδώσουν (!) 
τον κορονοϊό στουε ασθενείε. Δεν είναι η πρώτη φορά 
που το μαθαίνουμε αυτό. Δεν αναφερόμαστε σε μια 
μεμονωμένη περίπτωση. Οι καταγγελίεε είναι επώνυμεε 
και βρίσκονται στη διάθεση τηε Voice.
Αλλά, το πρόβλημα τηε κυρίαε Γκουντουφά είναι πού 
το μάθαμε εμείε αυτό. Όχι ότι, ο γιατρόε μπορεί την

έβδομη ημέρα τηε μόλυνσήε του να έχει ακόμη πυρετό, 
δύσπνοια ή να πονούν τα κόκκαλά του. Ούτε ότι θέτει σε 
κίνδυνο με την παρουσία του, τουε ασθενείε τηε κλινικήε. 
Γιατί ποιοε υπογράφει ότι ακόμη και ο ασυμπτωματικόε 
γιατρόε -μετά το πενθήμερο- δεν θα μεταδώσει τον ιό 
στον ασθενή του, κύριε Μυλωνά; Πα γιατρούε μιλάμε.
Πα υγειονομικούε. Πώε παίρνει, λοιπόν, το ΤΥΠΕΤ τέτοιο 
ρίσκο, κύριε Μυλωνά;
Εμείε, που δεν είμαστε νοσοκομείο και η εργασία μαε δεν 
έχει να κάνει με ασθενείε, στουε συναδέλφουε μαε που 
κόλλησαν κορονοϊό ζητάμε και δεύτερο αρνητικό τεστ για 
να επιστρέφουν στα καθήκοντά τουε.



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΤΡΑΥΜΑΤΙΣΑΝ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟ ΑΠΕΡΓΟ ΠΕΙΝΑΣ
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-03-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

925.95 cm² Κυκλοφορία: 2340

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Καμαρώστε κάτι 
δημοκράτες που λένε 
δικτάτορα τον Πούπν, 
ενώ οδηγούν στην 
ανέχεια τούς 
ανεμβολίαστους 
συμπολίτες μας!!!
ΣΕΛΙΔΑ 4
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1  ΤΡΑΥΜΑΤΙΣΑΝ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟ ΑΠΕΡΓΟ ΠΕΙΝΑΣ
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-03-2022

ΤΡΑΥΜΑΤΙΣΑΝ ΑΠΕΡΓΟ ΠΕΙΝΑΣ
Καίΐαοώατε κάτι 
δπϋοκοάτεο που λένε
δικτάτορα τον Πούτινϋ!

Γ
ια μια ακόμη φορά οι δυνάμεις α
σφαλείας διέλυσαν με χημικά την 
συγκέντρωση των υγειονομικών. Η έ
νταση προκλήθηκε όταν μερίδα α- 
νεμβολίαστων υγειονομικών προ
σπάθησε να πλησιάσει στη Βουλή και απωθήθη
κε βίαια από ΜΑΤ, τα οποία στη συνέχεια έκα

ναν χρήση χημικών.
Σύμφωνα με πληροφορίες ο τραυμαπ'ας είναι έ
νας από τους ανεμβολίαστους υγειονομικούς 
που βρίσκεται σε απεργία πείνας!
Η συγκέντρωση των υγειονομικών ξεκίνησε στο 
υπουργείο Υγείας, ενώ στη συνέχεια ακολούθη
σε πορεία προς της Βουλή. Οι διαδηλωτές δια
μαρτύρονται εκτός των άλλων για τις αναστο
λές εργασίας, αφού το παρών δίνουν αρκετοί α- 
νεμβολίαστοι υγειονομικοί, αλλά και οι πέντε α
περγοί πείνας οι οποίοι πήγαν με αναπηρικό κα
ροτσάκι μέχρι τη Βουλή.
Εν τω μεταξύ αίσθηση προκαλεί η επιστολή του 
Ε.Υ.Ε. (Επιστήμονες για την Υγεία και την Ελευ
θερία) στον Υπουργό Υγείας, στον Ε.Ο.Φ., κα
θώς και στον Ε.Ο.Δ.Υ. με την οποία ζητά να ενη
μερωθεί, πώς αιτιολογούν οι διάφορες κυβερ
νητικές υπηρεσίες (και ο ίδιος ο Υπουργός)τ ην 
υπερβολικά αυξημένη θνησιμότητα που παρα- 
τηρείται στη χώρα μας (και η οποία δεν οφείλε
ται στους θανάτους από/με covid-19).
Στην επιστολή αναφέρονται τα εξής πολύ κρίσι
μα θέματα:
"Καθώς παρατηρούμε ότι η γενική θνησιμότητα 
από όλα τα απια στη χώρα μας αυξήθηκε αρκε
τά (συγκριτικά με προηγούμενα έτη) το έτος 
2021 και συνεχίζει να αυξάνεται δραματικά τους

πρώτους μήνες του 2022, ζητάμε να μας απα- 
ντήσετε εμπεριστατωμένα και με επιστημονικά 
δεδομένα στα παρακάτω ερωτήματα:
1) Πώς δικαιολογεί το Υπουργείο, ο Υπουρ
γός και οι αρμόδιες επιτροπές και κρατικές υ
πηρεσίες που λαμβάνουν αποφάσεις, το γε
γονός ότι η θνησιμότητα αυξάνεται στη χώρα 
μας; Οι θάνατοι από/με covid-19, σύμφωνα με 
τα επίσημα δεδομένα από τις καθημερινές α
ναφορές του ΕΟΔΥ δεν φαίνεται να διαδρα
ματίζουν χρονικά κάποιο σημανπκό ρόλο στη 
γενική θνησιμότητα του πληθυσμού. Σε μερι
κές μάλιστα περιπτώσεις παρατηρούμε ότι η 
γενική θνησιμότητα αυξάνεται κατά ένα μεγά
λο βαθμό, οι θάνατοι όμως από/με Covid-19 
ελαττώνονται.
2) Πως αιτιολογείτε το γεγονός σπ, από την έ
ναρξη των λεγάμενων εμβολιασμών κατά της 
covid-19 με ιατρικά σκευάσματα (σε πειραμσπ- 
κό ακόμα και υπό διερεύνηση στάδιο), η γενική 
θνησιμότητα αυξάνεται δραματικά και οι θάνα
τοι από/με covid-19 (ιδιαίτερα μετά την έναρξη 
της χορήγησης της 3η δόσης) φαίνεται να βρί
σκονται σε σταθερά υψηλά επίπεδα;
Πώς ακριβώς βοήθησε η επιβολή καθολικού εμ
βολιασμού στο γενικό πληθυσμό;
Ποιο είναι τελικά το αποτέλεσμα και τι συμπερά
σματα εξάγει το Υπουργείο από τα στοιχεία που 
έχει στη διάθεσή του;
Βοήθησε τελικά ο λεγόμενος, εμβολιασμός 
κατά της covid-19; Και αν ναι, ποιες ηλικιακές 
ομάδες;
3) Θα θέλαμε να μας δώσετε μία εξήγηση όσον 
αφορά την απστελεσματικότητα των κυβερνητι
κών μέτρων (lockdown, SMS, covid-pass, PLF 
φόρμες, δηλώσεις για έξοδο, νυχτερινές απα
γορεύσεις, χρήση μάσκας, επιβολή υποχρεωτι
κού εμβολιασμού σε συγκεκριμένες ομάδες) 
που ελήφθησαν κατά τη διάρκεια των τελευταί
ων δύο ετών. Πώς ακριβώς συνέβαλαν τα μέτρα 
στην καταπολέμηση της επιδημίας covid-19; 
Παρατηρούμε ότι η επιβολή αυστηρών μέ
τρων (σύμφωνα με τα δεδομένα του Πανεπι
στημίου της Οξφόρδης) όχι μόνο δεν βοήθησε

στη μείωση των θανάτων από/με covid και της 
γενικής θνησιμότητας, αλλά παρατηρούμε ότι 
μετά την έναρξη του νέου "κύματος" αυστηρό
τητας των μέτρων άρχισαν να αυξάνονται και 
οι θάνατοι (γενική θνησιμότητα και αργότερα 
από/με covid).
4) Σύμφωνα με τα στοιχεία που συλλέγουμε και 
μας απέστειλε (ύστερα από επίσημο αίτημά 
μας) ο Ευρωπαϊκός Οργανισμός Φαρμάκων (Ε- 
ΜΑ), παρατηρούμε ότι η Ελλάδα βρίσκεται σπς 
τελευταίες θέσεις στον Ευρωπαϊκό Χώρο όσον 
αφορά το θέμα της φαρμακοεπαγρύπνησης. 
Τα δεδομένατου οργανισμού μας οδηγούν στο 
συμπέρασμα σπ το ιατρικό προσωπικό δεν συ
μπληρώνει τις ανπ'στοιχες "Κίτρινες Κάρτες" 
(σε σύγκριση με Ευρωπαίους συναδέλφους 
τους) και το κράτος δεν προχωρεί σε μία ολο
κληρωμένη ενημέρωση του κοινού και του ια
τρικού προσωπικού για τις ανεπιθύμητες ενέρ
γειες αυτών των προϊόντων.
Μέχρι και τις 28.01.2022 είχαν αναφερθεί στη 
χώρα μας 173 νεκροί που η αττία θανάτου είχε 
άμεση σύνδεση με ένα φαρμακευτικό σκεύα
σμα κατά της covid. Μεταξύ των θυμάτων είναι 
και ένα παιδί ηλικίας 15 ετών.
Θα έπρεπε ίσως ο ΕΟΦ και το Υπουργείο να λά
βει υπόψιν του τη σχετική αναλογία των δηλω
μένων θανάτων μετά από χορήγηση μίας δόσης 
με τη γενική θνησιμότητα του πληθυσμού;
5) Παρατηρούμε δυσανάλογη αυξομείωση της 
θνησιμότητας ανά γεωγραφική περιοχή (ακόμα 
και για γειτονικές πόλεις) η οποία όμως δεν συ- 
νάδει με τον επίσημο αριθμό θανάτων από/με 
Covid-19 σπς ανη'στοιχες γεωγραφικές περιο
χές. Σε π οφείλεται το γεγονός αυτό και πώς ε
ξηγεί το Υπουργείο τη δυσαναλογία αυτή;
Για τους λόγους αυτούς, καθώς έχουμε να κά
νουμε με ανθρώπινες ζωές που φαίνεται να χά
νονται για αδιευκρίνιστους και απροσδιόρι
στους λόγους, και με την επιφύλαξη κάθε νομί
μου δικαιώματος μας, θα θέλαμε την επίσημη α
πάντηση του Υπουργείου Υγείας στα παραπά
νω ερωτήματα που σας θέσαμε μέχρι την Πα
ρασκευή, 01.04.2022 (1η Απριλίου 2022)".
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1  Σύγκρουση Πλεύρη-Ξανθού για τη μονιμότητα στο
ΕΣΥ

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-03-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

432.27 cm² Κυκλοφορία: 5230

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Σύγκρουση Πλεύρη-Ξανθού 
για τη μονιμότητα στο ΕΣΥ

0 υπουργός Υγείας διαβεβαίωνε χίες στη Βουλή ότι δεν καταργείται η μονιμότητα 
των γιατρών # Για θράσος και «νομοθετική πατάτα» έκανε λόγο ο τομεάρχης του 
ΣΥΡΙΖΑ · Διευκρινίσεις ζητεί το ΚΙΝ.ΑΛΛ., απόσυρση της τροπολογίας το ΚΚΕ

► Tns ΕΛΕΝΑΖ Δ. ΒΑΡΙΝΟΥ

η διαβεβαίωση 
πως η μονιμό
τητα στις προ
σλήψεις του ΕΣΥ 
δεν καταργείται 
έδωσε χθες το 
πρωί στη Βου
λή ο υπουργός 

Υγείας, όταν αντιμετώπισε τα 
πυρά της αντιπολίτευσης λόγω 
της επίμαχης τροπολογίας που 
ενσωματώθηκε σε νομοσχέδιο 
του υπουργείου Εσωτερικών.

Απαντώντας στις καταγ
γελίες του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. (που 
οδήγησαν και στην έκδοση 
διευκρινιστικής εγκυκλίου 
από τη Μίνα Γκάγκα προς 
τους διοικητές των Υγειονο
μικών Περιφερειακών), ο Θά- 
νος Πλεύρης δήλωσε πως η 
ρύθμιση αφορά αποκλειστικά 
την προϋπηρεσία, πως ισχύ
ει κανονικά ο νόμος του 2009 
και ότι δεν ανοίγει κανένα πα
ράθυρο για την άρση της μονι
μότητας των νοσοκομειακών 
γιατρών. Ο ίδιος κατηγόρησε

θάνοί Πήεύρκ

την πτέρυγα της αξιωματικής 
αντιπολίτευσης για fake news 
και για μικροκομματικές σκο
πιμότητες ενόψει των εκλογών 
της ΕΙΝΑΠ, καλώντας μάλιστα 
και τον αρμόδιο τομεάρχη του 
κόμματος Ανδρέα Ξανθό «να 
μην πέφτει στο επίπεδο του 
Πολάκη».

Ο πρώην υπουργός Υγείας, 
από την πλευρά του, επέμει- 
νε πως η κυβέρνηση εισάγει

Ανδρέαί Ιανθός

ύπουλα τη συγκεκριμένη διά
ταξη με την οποία, όπως είπε, 
αίρεται η μονιμότητα των νεο- 
προσληφθέντων στο ΕΣΥ και 
κατηγόρησε τον Θ. Πλεύρη για 
παροιμιώδη θρασύτητα. «Μας 
δουλεύετε;Ή έχετε κάνει νο
μοθετική πατάτα και είστε βα
θύτατα εκτεθειμένοι ή αυτός 
ήταν ο σχεδιασμός σας, να 
ψηφιστεί η τροπολογία λάθρα 
και στα μουλωχτά», δήλωσε ο

κ. Ξανθός. Διευκρινίσεις ζήτη
σε και η γ.γ. της Κ.Ο. του ΚΙΝ. 
ΑΛΑ. Ευαγγελία Λιακούλη, κα
ταλογίζοντας στην κυβέρνηση 
πως προκάλεσε σύγχυση με τη 
συγκεκριμένη διάταξη, ενώ ο 
Γιώργος Λαμπρούλης από 
το ΚΚΕ κάλεσε τον υπουργό 
Υγείας να την αποσύρει, υπο
στηρίζοντας επίσης πως θίγει 
τα εργασιακά δικαιώματα των 
γιατρών του ΕΣΥ.
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1  Από το χειροκρότημα στο καταχέριασμα
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 24 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-03-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

286.18 cm² Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

οια ψιλά

Του
ΠΕΤΡΟΥ

ΚΑΤΣΑΚΟΥ

Αυοχρόνια μέρασαν 
και αμό το 

χειροκρότημα 
μερώσαμε στο ξύλο 
και στα δακρυγόνα 

εμειδή οι ήρωες 
των νοσοκομείων 

του 2020 τόλμησαν 
να διαμαρτυρηθούν 

για τηνμλήρη διάλυση 
του ΕΣΥ μου οι 

κυβερχ ’ώντεςβιάζοντα ι 
να βάλουν μμροστά 

μαραδίδοντας 
τουςμολίτες στα νύχια 

των ιδιωτών και 
των κερδοσκό]των 

της αρρώστιας

Από το χειροκρότημα 
στο καταχέριασμα

Π
άνε δυο χρόνια τώρα από τότε που η 
σύζυγος του πρωθυπουργού 
καλούσε τους συμπολίτες του να 
βγουν στα μπαλκόνια να χειροκρο
τήσουν τους ήρωες των νοσοκομείων.Ήταν π 

εποχή που ακόμα δεν είχαμε καταλάβει τι μας 
περιμένει.Ήταν η εποχή που ακόμα και οι 
ήρωες των νοσοκομείων δεν ήξεραν τι τους 
περιμένει. Δεν ήξεραν πως θα τα έβαζαν μόνοι 
και αβοήθητοι με το θηρίο. Δεν ήξεραν πως 
στην πορεία τπ μάχη θα την έδιναν μήνα με τον 
μήνα όλο και λιγότεροι. Δεν ήξεραν πως θα 
τους άφηναν να καταρρεύσουν μέσα στα 
νοσοκομεία. Δεν ήξεραν πως θα τους άφηναν 
χωρίς εφόδια. Δεν ήξεραν πως θα τους 
άφηναν μέχρι και με απλήρωτες εφημερίες.

Με ένα χειροκρότημα ξεκίνησαν τη μάχη και 
τώρα με χημικά τους ξεπληρώνουν και με τα 
γκλομπ των ΜΑΤ. Δυο χρόνια πέρασαν από την 
εποχή των κυβερνητικών ταρατατζούμ και οι 
ήρωες του 2020 κατέληξαν οι ενοχλητικοί που

ζητούν προσλήψεις, αυξήσεις, βαρέα και 
ανθυγιεινά. Δυο χρόνια πέρασαν και από το 
χειροκρότημα περάσαμε στο ξύλο και στα 
δακρυγόνα επειδή οι ήρωες του 2020 τόλμησαν 
να διαμαρτυρηθούν για την πλήρη διάλυση του 
ΕΣΥ που οι κυβερνώντες βιάζονται να βάλουν 
μπροστά παραδίδοντας τους πολίτες στα νύχια 
των ιδιωτών και των κερδοσκόπων της 
αρρώστιας. Εκεί φτάσαμε.

Και δυστυχώς τα χειρότερα έρχονται μαζί με τα 
κύματα της πανδημίας που πάνε κι έρχονται 
αποδυναμώνοντας κάθε φορά την ικανότητα 
των νοσοκομείων να αντεπεξέλθουν στις 
ανάγκες της κοινωνίας. Γιατί όλα αυτά τα κύματα 
που έχουν χτυπήσει δυο χρόνια τώρα το ΕΣΥ 
λειτουργούν σωρευτικά για το προσωπικό, που 
όχι μόνο έχει στερέψει από δυνάμεις αλλά έχει 
γονατίσει απάτην κοροϊδία και την απαξίωση 
των χειροκροτητών του 2020 που τώρα 
στέλνουν τα ΜΑΤ να τους καταχεριάσουν.
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